



## Referat fra bestyrelsesmøde torsdag 25 august 2022 kl. 18

### Møde Nr. 2023

- Gennemgang af lejekontrakter ved Jurist Janus Thygesen Næstved kommune.  
Janus var desværre forhindret, der er aftalt ny dato for mødet tirsdag. 6 sep. kl. 17.
- Godkendelse af referat fra 19 Maj  
Referatet blev godkendt, det er ok at vi godkender på mail og samtidig kvittere i mappen i klubhuset.
- Kassernes gennemgang af økonomi:
  1. Indkommende betalinger  
Kr. 24.396,00
  2. Laugets udgifter  
Kr. 35.290,00
  3. Indestående på bankkonto  
Kr. 422.080,00
  4. Skyldige debitorer  
Kr. 8.750,00
  5. Kontant beholdning  
Kr.00,00



## 6. Opfølgning på budget for Q2

De røde tal i budgettet, skyldes af der er forskudte indbetalinger for medlemmer. Men et meget positivt budget. En del af udgifterne skyldes indkøb af computer, konsulentbistand og den tidligere indkøbte telefon af anden bestyrelse.

Driftsudgifter viser også et lille merforbrug på 1400.00 kr.

Budgetopfølgningen er vedlagt dette referat.

- Status på korrespondances omkring vinter pladser

Formanden redegør for de manglende både som har ligget på vinter plads i flere år og hvor der ikke bliver betalt på, så pt har vi 2 både som der bliver fulgt op på fremadrettet. Den 3 båd som var blevet givet væk, er gået tilbage til laugget da manden mistede interessen, og der er tale om i bestyrelsen bare at skære den op.

- Status på pladser i vand.

Alle pladser ved flydebroen er udlejet

10 pladser ved pælepladser.

8 på venteliste til 8 meter

2 på venteliste til 6 meter

- Vedligeholdelse:

1. Gavl på toiletbygning

Der var store enighed om udskiftning af gavlen.

2. Indhegning containerpladsen



Benny Byrsting har tilbudt af lave afskærmningen omkring pladsen.

3. Det blev besluttet at indkøbe skæver til udlægning på vinter plads til opfyldning af huler

4. Område ved pælepladser:

Området sættes i bero til vi har fået afklaret ejerforhold

5. Andet: fortøjnings mulighed for enden af broen, samt ved platformen (Pullert)

Formanden kontakter havnen omkring vedligeholdelse og etablering af pullert

Der var stemning for at indkalde til en arbejdsweekend.

- Renovationsordning/ Rengøring:

Kassereren undersøger ved kommunen om der er mulighed for en ekstra container.

Der følges op med Susanne omkring tidspunktet for rengøring om fredagen, hvad er aftalt med Dan:

- Alternativ strøm:

Formanden havde taget udkast med omkring alternativ strøm, vindturbiner. Der var enighed om ideen og Claus vil arbejde videre med den. Og det vil derefter blive præsenteret på G.F.

- Ansvarsområde:



Vinter pladser tildeles samtidig med plads i vand, hvis der er behov for det. Det er kun medlemmer af P.V. som kan tildeles en sådan plads.

- Ansøgning til Flid

Stiger inden 1/9. stiger kan søges af broer med offentlig adgang, Hvilket vi jo ikke har.

Evt.:

Der var en af medlemmerne som havde forslået kodelåse til bagagevogne i stedet for nøgler. Husforvalter indkøber.

Husforvalter spørger ind til den overførelse af domæne P.V.

Michael havde undersøgt muligheden for oprettelse af mobil pay, Der var en del usikkerhed om det kunne laves oprettes til Lauget.

Kassereren undersøger nærmere.

Michael have fået tegninger på nye bagagevogn, og vi ville køre videre med løsningen med visse små ændringer.

Henrik havde undersøgt muligheden for at skifte regnskabs program. Der en del småfejl i det nuværende program.

Næste Møde:

Torsdag den 10. november kl. 18.

---

Klaus Sønderhegn

---

Henrik Holm

---

Michael Aagård Nielsen

# Pouls Vig Bådelaug



---

Susanne Rasmussen

---

Preben Nielsen

---

Mikael Sørensen

---

Claus R. Højager